
Fra: kenneth Alvær <kalvaer@icloud.com>
Sendt: 07.08.2022 19:52:40
Til: Bente Kopperdal Hervik <bente.kopperdal.hervik@alver.kommune.no>
Emne: Plan for friluftslivets ferdselsårer på høyring

Hei!
Har sett litt over planen, og ser at det er mye arbeid /dugnad som kreves.
Noe jeg savner i planen, et at det blir tilrettelagt for noen enkle 
gapahuker.
Svært få plasser som man kan sitte seg ned å nyte en niste pakke. Dette 
kan taes opp med grunneiere når avtaler gjøres.

Mvh
Kenneth Alvær
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